
Boljske. Nujno zahtevajo od vlade, da s j letos 
počne z zgradbo novega mosta preko Savinjt j ri Št, 
Petru, ker je neposredna nevarnost, da *e začasni most 
zruši, pri čemer se lahko zgodi velika nesreča; nov 
most neodložljivo zahtevajo gospodarski interesi ne 
samo Savinjske doline, marveč tudi sosednih po
krajin. 

V Dramljah je priredila naša živahno delujoča 
Kmetska zveza zadnjo nedeljo dva sijajno obiskana 
shod: enega pri fari po prvem svetem opravilu, drugega 
pri podružnici Sv. Uršule po poznem svetem opravilu, 
oba pod milim nebom, Na obeh shodih je porooal naš 
neumorno delavni poslanec Krajnc o notranjepolitič
nem položaju. Tajnik KZ Krajnc je govoril o naši zu
nanji politiki, ki bi lahko prinesla naši državi pri
jateljstvo in mir; s svojim militarizmom, s svojo od
visnostjo od Francozov in sovražnostjo do Rusov pa 
spravlja naša vlada državo naravnost v vojno nevar
nost! Na obeh shodih se je s svojim otročjim, župana 
nevrednim nastopom proslavil drameljski župan Jese
nck, ki je z gručo ,krog sebe zbrano, skušal shod mo
titi, da ljudstvo govornikov KZ ne bi slišalo. A ljud
stvo, ki pripada sedaj po veliki vč in i KZ, s.e ni dalo 
motiti; vztrajno je poslušalo in slednjič sprejelo več 
običajnih resolucij in med njimi tudi sledečo gospo
darskega značaja: drameljski zborovalci zahtevamo, da 
vlada omogoči vinogradnikom nižjo ceno za galico, ki 
naj pride čez mejo brez carine ali vsaj z znižano ca
rino. Galica in sol se naj razdeli med ljudstvo pravične 
in pametno. Odločno protestiramo proti temu, da bi se 
pri imenovanih nabavah in razdelitvah soli in gali
ce dajale prednosti pristašem Samostojne. 

Sv. Andraž pri Velenju. V nedeljo, dne 7. maja se 
je pri nas vršil jako dobro obiskan shod KZ, ki je po
novno pokazal, da stoji cela župnija v taboru Kmetska 
zveze. Predsedoval je predsednik krajevne organizacije 
KZ gospod Leonardi. Poslanec Vladimir Pušenjak je 
obširno razpravljal o boju za dosego avtonomije, 
lovanju vlade, o najnovejših političnih in gospodarski 
vprašanjih, o agrarni reformi in o proračunu. Zborr
valci so z navdušenjem odobravali izvajanja govornika 
in izrekli zaupnico Jugoslovanskemu klubu. Po shoda 
se je vršilo zborovanje najuglednejših mož s poslan* 
ceni radi graditve ceste, šolskih razmer, nujnih pos >
jil, ustanovitve posojilnice, zavarovalnic itd. 

Rečica ob Savinji. Pod predsedstvom župana M. 
Blckač se je vršil pri nas v nedeljo popoldan lepo uspe
li shod KZ. Poslanec Pušenjak je razpravljal o politič
nem in gospodarskem položaju, nadalje o izenačen** 
davkov, davčni reformi in o proračunu. Po govoru *« 
je razvila živahna debata o davku na poslovni promet, 
olajšavah na železnici itd. Poslanec je obljubil, da 
pride o počitnicah za daljčasa v okraj in se bo posve
toval v vseh župnijah z zaupniki v vseh gospodarskih 
zadevah. Sprejeta je bila soglasno resolucija, a katero 
se izreka zaupnica Jugoslovanskemu klubu in izražajo 
poglavitne zahteve prebivalcev okraja Gornjigrad. ' 

V Slivnici pri Mariboru se vrši v nedeljo, dne 14. 
maja ob 8. uri dopoldne v društvenem domu politično 
zborovnaje Slovenske ljudske stranke. Politično poro
čilo poda g. prof. Vesenjak. Naše somišljenike vabimo, 
da se zborovanja sigurno udeleže. 

Dr. Korošec 21. maja v Slovengradcu! Dne 21. ma
ja (v nedeljo) ima dr. Korošec ob 10. uri dopoldne v 
hotelu g. Antonije Goli (pri pošti) shod Slov. ljudske 
stranke. Kmetje, delavci in obrtniki slovenjgraškega 
okraja! Udeležite se shoda v najobilnejšem številu! 

Shod SLS v Selnici ob Muri, v nedeljo, dne 7. ma
ja pri veleposestnici Tereziji.Gornik se je izborno ob
nesel. Navzočih je bilo blizu 200 ljudi, izmed teh šest 
županov. Vlada je poslala svojega zastopnika g. dr. 
Mulačeka. Pred shodom se je pravilo, da mislijo nas
protniki priti motit. A ta strah je bil prazen. Samo
stojnežev sploh pri nas ni, in če je kateri, ga je sram 
do dna srca. Navzoči socijalni demokrati so pa mirno 
poslušali in vse govore, tudi obsojanje lastne stranke 
odobravali. Shodu je predsedoval vrl župan selniški 
g. Miroslav Očkerl. Govorili so narodni poslanec Ro
škar, posestnik Gungl iz Jarenine, ki je razkrinkal sa
mostojne sleparje in župnik Evald Vračko. Posebno 
zadnji je žel za svoja razmotrivanja burno odobra
vanje. Vse je glasovalo za 11 resolucij, ki jih je pre
bral. Cel Št. Ilj je v taboru SLS, ki ima pod svojim 
okriljem tudi «Viničarsko zvezo«. 

Na Gomilskem v Savinjski dolini je bil v nedeljo, 
7. maja političen shod, na katerem so se v prav lepem 
številu zbrali pristaši Slov. ljudske stranke in Kmetske 
zveze. Bilo je tudi nekaj pripadnikov drugih strank. 
Predsedoval je naš vrli pristaš Rančigaj iz Št. Jurja 
pod Taborom. Govoril je poslanec dr. Hohnjec. Zboro
>alci ao njegova izvajanja sprejeli z velikim odobra
vanjem ter so soglasno izrekli zaupanje poslancem 
J goslovanskega kluba. V resolucijah, ki so bile spre
jete, protestirajo zborovalci zoper nakane beograjske 
vlade, ki hoče uničiti krščanski značaj šolskega po
uka v vseh naših šolah, počenši od ljudskih šol. Pro
testirajo zoper postopanje vojaških oblasti s slovenski
mi vojaki ler zahtevajo, da se z vojaki postopa po člo
veško in pošteno, da se slovenske vojake premesti v 
domače kraje, da se števjlo vojaštva zmanjša in vo
jaška služba skrajša. Zahtevajo, da se čimprej izena
čijo davki v celi državi. Protestirajo proti davku na 
kmetske vozove, koleselje in proti temu, da se tak voz, 
če tudi bi imel nad seboj streho, takoj smatra za kočijo, 
ki je podvržena davku. Zahtevajo regulacijo potoka 

Naša zborovanja. 


